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Három hónapos pihenőt követően a hét-
végén rajtol a pontvadászat a férfi  kézi-
labda NB II-ben. Térségünket az új sze-
zonban mindössze egy csapat, a Szarvasi 
Mozzarella HC képviseli. A nyári hónapok 
történéseiről, a felkészülésről, a keretben 
történő változásokról és a célokról Tusjak 
János elnökkel beszélgettük, aki változat-
lanul a csapat játékos-edzője is.  

– Hogyan értékeli a felkészülést az új sze-
zonra?

– A játékosok bő két hónapos pihenőt kap-
tak. Tekintettel arra, hogy a bajnokság szep-
tember közepén indul, augusztus elején sze-
rettem volna megkezdeni a felkészülést, vi-
szont a még ez az időpont is korai volt a már 
szokásos nyaralások, illetve nyári munkák 
végett. Ténylegesen csak a hónap közepétől 
tudtunk közösen dolgozni, ezért edzőmér-
kőzést is mindössze az elmúlt héten tudtunk 
játszani az orosházi utánpótlás kerettel.

– Milyen változások történtek a tavalyi ke-
retben képest?

– Jelentős átalakuláson esünk keresztül és 
azért beszélek jelen időben, mert még most 
is van néhány tisztázatlan kérdés. Befejez-
te pályafutását Roszik Péter és Raffai János. 
Az egyik legnagyobb veszteségünk, hogy az 
elmúlt szezonban több mint száz gólt szerző 
Koncseg Attila sem tudja vállalni a játékot 
tanulmányi elfoglaltsága következtében. Saj-
nos itt nincs vége a hiányzók listájának, hi-
szen bármennyire is hihetetlen, néhány hét 
alatt mindhárom kapusunkat elveszítettük. 
Laurinyecz már az előző szezon végén elkö-
szönt, mert Pécs környékén talált munkahelyet 
magának. Besenczy Máté hasonló cipőben jár, 
így rá sem számíthatok az elkövetkezendő hó-
napokban. A bomba viszont az elmúlt héten 
robbant, amikor is egy nyári kézilabdás edző-
táborból hazatérve Sztancsik Csaba bejelen-
tette, hogy az élvonalban szereplő Balatonfü-
red egyesületénél folytatja pályafutását, ahol 
egykori válogatott játékosok között készülhet, 
Szathmári János személyében külön kapus-
edző keze alatt dolgozik a jövőben. Tehát volt 
és van munkánk bőven, hogy a hiányzó posz-
tokra megfelelő emberek találjunk. 

– És találtak?
– Szerencsénkre az elmúlt években ná-

lunk játszó fi atal vendégjátékosok kelle-
mes emlékekkel távoztak és jó hírét vitték 
az egyesületnek, így többen jelezték, szíve-
sen játszanának nálunk a következő szezon-
ban. Továbbra is jó kapcsolatokat ápolunk 
az szomszéd orosházi egyesülettel, ahonnan 
a tavalyi ifjúsági bajnokcsapatból több játé-
kost sikerült megszereznünk. Sárosi Gergő 
irányító poszton már az előző évben is bizo-
nyított, de mellette sikerült leigazolnunk két 
átlövő társát, Pardi Lászlót és Balázs Áront 
is. Szintén Orosházáról érkezik egy tehetsé-
ges kapus, Pajkó Péter személyében. Továb-
bi erősítés, hogy a már két éve nálunk játszó 
és itt tanuló Bartus Péter végleg átigazolt az 
időközben megszűnt tiszaföldvári együttes-
ből. Fontosnak tartom, hogy az említett játé-
kosok minden mérkőzésen szerepelni tudnak 
és csak rendkívüli esetben kell visszatérniük 
nevelő egyesületükhöz. Az sem elhanyagol-
ható dolog, hogy minket, nem pedig a rivális 
egyesületeket erősítik. Ezzel a sor koránt sem 
végleges, hiszen vannak szarvasi visszatérő 
játékosaink is. Székács Viktor és Hegedűs 

Tibor újra edzésre és játékra jelentkezett, de 
az egykori kapusunk, Gelencsér Pisti is gon-
dolkodik a visszatérésen. Rá azért is nagy 

szükség lenne, mivel egy a másik kapusjelöl-
tünknek nem igazából tudjak megoldani az 
átjárást Tiszaföldvárról.

– Mire lehet elég ez a keret, milyen célokat 
tűztek ki célul a bajnokságra?

– Olyan fi atal és sikeréhes játékosokat iga-
zoltunk, akik a saját korosztályukban már 
bizonyítottak és meg akarják mutatni, hogy 
a felnőttek között is megállják a helyüket. A 
meglévő rutinosabb játékosainkkal megpró-
báljuk igazi csapattá kovácsolni őket. Nem is 
lehet más a célunk, mint minden mérkőzést 
megnyerni. Persze ezek merész tervek, de 
csak így van értelme a munkának. Nincsenek 
leírt mérkőzések, mindig a következő meccs-
re kell majd koncentrálni és azt megnyerni, 
még ha be is csúszik majd néhány vereség. 
A hírek szerint nagy volt a játékos mozgás 
a csoportunkban, így az erőviszonyok csak 
az első néhány forduló után rajzolódnak majd 
ki tisztán. Mindenképpen sikeresebb sze-
zont várok, mint az elmúlt két esztendőben. 
Szeretnénk minél több nézőt kicsalogatni a 
sportcsarnokba és kellemes vasárnap délutá-
ni szórakozást biztosítani.

– Anyagilag biztosított-e háttér a bajnok-
ságra?

– Azt nem mondom, hogy nyugodt va-
gyok, hiszen igazolási, utazási, játékveze-
tői és egyéb ügyviteli költségeink bőven 
vannak, ráadásul két garnitúra szerelésre is 

szükségünk lesz, de bízok benne, hogy a leg-
szükségesebb feltételeket biztosítani tudjuk. 
Reklámszerződéseinkre csak a napokban fog 

rákerülni a pecsét, így a Szar-
vasi Mozzarella Kft., Szarvas 
Város Önkormányzata, a Hilesz 
Farm és az Art Farm Kft.-n  kí-
vül egyelőre mást nem emelnék 
ki. Természetesen nagyon szá-
mítunk eddigi szponzorainkra 
is, remélhetőleg eredményesen 
szerepelünk majd és akkor még 
több támogatót tudunk megnyer-
ni ügyünknek, hiszen a csapat-
sportok terén mi vagyunk a vá-
ros egyetlen NB-s osztályban 
szereplő együttese. 

– Végezetül essen néhány szó 
az utánpótlásról. Pontosan mi-
lyen korosztályokkal dolgoznak 
a klubnál?

– Az NB II-es szereplés egyik 
feltétele ifjúsági csapat működte-
tése. Ezzel eddig nem volt prob-
lémánk, igaz mindig fi atalabb 
átlagéletkorral rendelkeztünk, 
mint a nagyobb egyesületek. 
Mellettük a megyei serdülő baj-
nokságban szerepelhettek az ál-

talános iskolás sportolóink. Tavaly ez a csa-
pat a negyedik helyezést érte el, az elmúlt hó-
napok történései azonban kicsit aggasztanak. 
Ha valakivel néhány évet foglalkozunk, 
rendszeresen versenyeztetjük, akkor számí-
tunk is rá a különböző korosztályának meg-
felelő bajnokságban.  Viszont egyre több 14-
16 éves játékosunk az egyik napról a másikra 
gondol egyet és neki áll testépítéssel foglal-
kozni, vagy éppen nem tud leszállni frissen 
megkapott motorjáról. Nincs ez ellen semmi 
kifogásom, hiszen az is egy sportág, senkit 
nem kényszeríthetek, hogy nálunk sportol-
jon. Viszont felmerül bennem a kérdés, el-
lenőrzi-e valaki ezeket a gyerekeket, tudják-e 
a szülők hova járnak, felügyelet alatt dolgoz-
nak-e, milyen szerekkel mérgezik magukat. 
Tartok tőle, hogy nem minden esetben. Ter-
mészetesen, Szarvason megvannak a jól fel-
szerelt konditermek, ahol megfelelő felügye-
let van és szükség esetén tanácsot is adnak 
sportoláshoz. Viszont egy felügyelet nélküli 
szabadbejárású iskolai konditerem, vagy egy 
haverok által összebarkácsolt kondi gép, nem 
biztos, hogy a legjobb megoldás. Mindezek 
ellenére továbbra is várjuk a sportolni vágyó 
fi atalokat, mind az általános iskolás, mind a 
középiskolás korosztályban. Heti három al-
kalommal van lehetőség a sportolásra, rá-
adásul teremben, ami az időjárástól teljesen 
független.

Komoly változások a férfi  kézilabdázóknál

Koncseg Attila kiesésével több, mint száz gól is távozott

A CSAPAT ŐSZI MENETRENDJE
Szeptember 13., szombat, 18.00: Gyulai SE–Szarvasi Mozzarella HC (ifi  16.00)
Szeptember 21., vasárnap, 17.00: Szarvasi Mozzarella HC–Rákóczifalva KK (15.00)
Szeptember 27., szombat, 18.00: Székács KE–Szarvasi Mozzarella HC (16.00)
Október 5., vasárnap, 17.00: Szarvasi Mozzarella HC–Kiskunhalasi UKSC (15.00)
Október 11., szombat, 18.00: Kiskunmajsa SE–Szarvasi Mozzarella HC (16.00)
Október 19., vasárnap, 17.00: Szarvasi Mozzarella HC–Martfűi KKKE (15.00)
Október 25., szombat, 12.00: Békéscsabai BDSK–Szarvasi Mozzarella HC (14.00)
November 8., szombat, 18.00: Törökszentmiklósi KE–Szarvasi Mozzarella HC (16.00)
November 16., vasárnap, 17.00: Szarvasi Mozzarella HC–Újkígyósi KC (15.00)
November 22., szombat, 17.30: Mezőtúri AFC–Szarvasi Mozzarella HC (15.30)
November 30., vasárnap, 17.00: Szarvasi Mozzarella HC–Berettyóújfalui MSE (15.00)


